
Beste clubleden,
Graag wil ik mij even voorstellen als kandidaat-bestuurslid.
Mijn naam is Hans Pouw ben 72 jaar en getrouwd met 
Gerda, wij wonen sinds november 2024 met veel plezier in 
Denia. Wij komen uit Hoorn Noord-Holland alwaar wij 42 
jaar hebben gewoond en onze 2 zonen en onze 2 

kleinkinderen geboren zijn. Na bedrijfsleider bij Albert Heijn te zijn 
geweest, ben ik overgestapt naar de administratieve kant van AH en in 
2001 heb ik mijn eigen administratiekantoor opgericht. Daarnaast ben 
ik ruim 25 jaar actief in het verenigingsleven (tennis) geweest met 
diverse bestuursfuncties tot gevolg. De laatste bestuursfunctie is 
penningmeester bij de Vereniging Van Eigenaren van ons 
appartementen complex in Hoorn geweest. Ik kijk er naar uit, om 
samen met het nieuwe bestuur en de vrijwilligers, die zaken op te 
pakken, die nodig zijn om de leden het naar hun zin te laten hebben. 
Waarbij openheid van zaken, normen en waarden hoog in het vaandel 
staan. Met vriendelijke groet, Hans Pouw

Graag wil ik me voorstellen als kandidaat-bestuurslid. 
Ik ben Jos Evers, 66 jaar, dit jaar 43 jaar getrouwd met 
Angela. Samen hebben we twee kinderen en zijn in ons 
werkzame leven horeca-ondernemer geweest. We zijn bijna 

2 jaar lid van deze mooie vereniging. N.V.T.-Dénia is een gezellige 
vereniging, in het verleden zijn er mooie dingen gerealiseerd, maar ik 
heb het gevoel dat er één en ander te verbeteren is en daar wil ik me 
graag voor gaan inzetten. Verjonging, verbinding en transparantie zijn 
enkele van mijn doelstellingen.  Jos Evers

Hallo, ik ben Jöran Oostra. Mijn vrouw Sophia van Hamburg 
en ik komen uit Oud Beijerland en zijn in 2008 geëmigreerd 
naar Spanje en wonen sindsdien in Sanet y Negrals.
Mijn vrouw was werkzaam in de bejaardenzorg en heeft 25 

jaar als afdelingshoofd in een bejaardenhuis gewerkt, zij is hier nu 
werkzaam in de thuiszorg.
Ik kom uit de petrochemische industrie omgeving Rotterdam en heb 
dat 15 jaar gedaan, daarna heb ik 25 jaar offshore gewerkt als 
Operator/meet & regel technicus/elektro technicus werk en installatie 
verantwoordelijke hoog en laag spanning (oa NAM/PetroCanada/Gaz 
de France/BP). Ik had als hobby motorrijden en deed dat ook op het 
circuit (Zandvoort/Assen/Spa Francochamps/Zolder) en ik heb een 
race licentie voor autoracen, ik heb dat helaas maar kort kunnen doen. 
Een andere hobby waar ik nog steeds mee bezig ben, is luidsprekers 
ontwerpen en bouwen en ik hou mij ook bezig met geluidsinstallaties in 



het algemeen. Zoals bij een aantal mensen bekend is, heb ik samen 
met Harry en Ton de huidige geluidsinstallatie van de club 
geïnstalleerd.
Wij zijn beiden al een aantal jaren lid van de vereniging en ik ben in het 
verleden een aantal keren gevraag om een (technische) functie bij NTV 
Denia te bekleden, toen had ik daar geen tijd voor en behoefte aan, 
daar is nu voor mij de tijd voor om dat te kunnen en willen doen.
Sophia zou ook wel wat willen betekenen voor de club, maar die heeft 
momenteel te weinig tijd vanwege haar werk. Wij hopen de komende 
jaren nog veel plezier, bezigheden en samenzijn met gezellige mensen 
te kunnen hebben bij NTV Denia, aan ons zal het in ieder geval niet 
liggen. Groetjes Jöran Oostra en Sophia 

Graag wil ik mij langs deze weg aan jullie voorstellen.
Mijn naam is Janny Haalboom. Dit jaar woon ik hier in Denia 
en omgeving 23 jaar.
Van maandag tot en met zaterdag heb ik twee halve banen 
aan de telefoon en op chat, ik werk vanuit huis. Ik ben 

directrice van een call center inbound, een Spaans bedrijf. Wij 
behandelen oproepen voor 19 landen, in 6 talen. En ik ben 
medewerker klantenservice voor een zorgverzekeraar in Nederland, 
via een Spaans bedrijf. Wij behandelen oproepen en chat van 
verzekerden. De rest van mijn tijd vul ik met sport en muziek. Ik ben 
alleenstaand, en heb twee bejaarde katten van bijna 18 jaar oud.
Samen met vier andere leden van de vereniging heb ik mij 
dinsdagavond 28 januari j.l. aangemeld voor een functie binnen het 
bestuur. Wij hopen op jullie steun en een positief resultaat.
Hartelijke groeten, Janny Haalboom

Hallo, mag ik me even voorstellen aan jullie? Mijn naam is 
John van Dun ben 68 jaar en ben getrouwd met Godelieve en 
we hebben 2 kinderen en we woonden in Terneuzen. We 
kwamen inmiddels al zo’n 10 jaar in Dénia op vakantie en 
besloten daarom ook in Spanje te gaan wonen. Onze dochter 

woont (zoals de meeste inmiddels wel weten) in Spanje, en onze zoon 
woont in Slowakije. We hebben 4 kleinkinderen en wonen inmiddels In 
Els Poblets, waar we bezig zijn met de verbouwing van ons huis. Ik 
ben tot 2 jaar geleden altijd werkzaam geweest in de verkoop, 
variërend van een verlichtingszaak tot 23 jaar in de verkoop van 
kopieermachines, laserprinters en faxen. De laatste 10 jaar heb ik als 
ZZP’er mijn eigen adviesbureau gehad op het gebied van duurzame 
energieoplossingen. (zonnepanelen, infra rood verwarming). Sinds 



januari 2024 ben ik officieel gestopt en geniet ik volop van mijn 
pensioen.
Ik heb 15 jaar in de evenementencommissie gezeten bij de grootste 
tennisvereniging in Zeeland, waar we leuke toernooien, feestjes etc. 
hebben georganiseerd.
Het lijkt me wel leuk om dit ook voor de NTV te coördineren als nieuw 
bestuurslid.  John van Dun

Bij deze wil ik mij beschikbaar stellen voor het bestuur 
van de NTV.
Voor diegene die mij nog niet kennen zal ik me even 
voorstellen. Mijn naam is Petra van Kalsbeek bijna 30 
jaar getrouwd met Philip en ben 53 jaar. Ik ben 
moeder van twee fantastische zoons en een trotse 
oma van mijn kleinzoon. In mijn werkende leven heb 
ik gewerkt in de horeca, bij een bedrijf gewerkt die 

wenskaarten en kalenders verkoopt en was ik administratief 
medewerkster bij Engie. Mijn man er ik wonen nu ruim 4 jaar in Denia 
en ik ben al een aantal jaren als vrijwilliger aan de NTV verbonden. Na 
mijn jaren als vrijwilliger denk ik dat ik de club goed genoeg heb leren 
kennen om nu een stap verder te zetten en me dus aan te melden voor 
een bestuursfunctie.  Petra van Kalsbeek

Hola clubleden, bij deze wil ik mij kandidaat stellen als 
bestuurslid. Mijn naam is Kim Wurster, ik ben 46 jaar en kom 
uit Utrecht. Ruim  4 ½ jaar geleden ben ik met mijn man en 
mijn ouders naar Denia verhuisd. In Nederland ben ik 
werkzaam geweest in de kinderopvang met kinderen in de 

leeftijd van 4 tot en met 12 jaar.
Hier in Spanje doe ik alleen vrijwilligerswerk bij de NTV.
 De afgelopen 3 jaar heb ik mij met veel plezier ingezet voor de 
hobbyclub, evenementencommissie, bar en keuken.
De NTV is een leuke, gezellige en sociale club die draait op super 
enthousiaste vrijwilligers die echt hart hebben voor de club. Daar wil ik 
mij als bestuurslid ook voor in blijven zetten. 
Maar ook zeker voor het behoud van onze mooie club zodat alle leden 
met veel plezier mee kunnen blijven doen aan onze uitjes, 
evenementen en activiteiten.  Kim Wurster


